
 

Kulturrådsmøde -rsdag d. 13.2. kl 16.15 på Rampelys 
Referat 

 
Deltagere: Bente, Michael, Steen, Karsten, Troels, Klaudiusz 
A:ud: Erling, Je=e 
Fraværende: Rebecca, Tommy 

1. Valg af referent  
Michael Jensen  

2. Godkendelse af referat af møde 8.1. Referatet er udsendt på mail 
Godkendt 

3. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 

4. Nyt fra Silkeborg Kommune – Sofie har ordet 
 
Udvalget har beslu=et de kommunale handleplaner for 2024. Det er kun de nye indsatser som er 
beskrevet. De øvrige indsatser skal man finde i 2023 udgaven af handleplanerne. Sofie fremhævede, 
at bæredygRghed i forb m events har et ikke uvæsentligt fokus. Desuden er der et ønske om, at alle 
skolebørn skal have adgang Rl kulturRlbud. Handleplanerne 2024 for Silkeborg Kommune – Kultur/
Fri;d er vedlagt.  
Forhåbentlig kommer der en ny strategi for kulturen i 2024 – der indledes et samarbejde med 
konsulenVirma Seismonaut A/S. Kulturrådet har et stort ønske om at bidrage akRvt Rl arbejdet.  

5. Orientering om input -l evaluering af proces om samarbejdsaKaler  
Kulturrådet bør forberede sig på den næste samarbejdsaYale, hvis vi skal have større indflydelse på 
udformningen.  AYalen evalueres først når den udløber – der er ingen midtvejs evaluering. 

6. Udmøntning af indsats 2024 – Mere kultur i hele kommunen  

Oplægget blev drøYet.  
Når der skal laves arrangementer er det vigRgt, at de lokale arrangører kan få kontakt Rl vores 
udøvere og arrangører. Lokalrådene kender deres lokalområde og ved, hvem der kunne stå i spidsen 
for akRviteter. Forsamlingshusene har lokaler, der kan bruges.  
IY vores arrangement var der enighed om, at vi vil prøve at starte med de lokale ideer og ønsker – 
altså kulturen og slu=e med den kommunale del – altså det strategi. 



E@erfølgende er mødet datosat ;l 27. maj – så har vi plads i Johan Brødsgaards kalender 

7. Generalforsamling: videre planlægning og status på opgaver  
- Regnskab 2023: Michael og Steen har regnskab klar Rl næste møde 
- Budget 2024: Michael og Steen udarbejder et forslag inden næste møde 
- Input ;l beretning: Gør det kort. Vi savner Kulturstrategi. Vi er stadig skuffede over, at 
skoleområdet nedprioriterer kultur Rl børn. Rampelys  
- kandidater ;l rådet: Vi søger stadig en afløser for Troels. Bente, Mickael, Rebecca og Steen er alle 
villige Rl genvalg.  
- Vedtægtsændringer: Der er ikke forslag Rl ændringer 
- Dirigent:Freddie Davidsen 
- Referent: 
- Sted: Rampelys 
- Samtale mellem Troels og Thomas Alstrup: Troels fortalte kort om sine overvejelser.  
Vi starter med samtalen 19.30 Rl ca 20. og fortsæ=er med generalforsamling.  

8. Bordet rundt 
11. april er der Gourmetkoncert i Them og 13. april holder Hakkehusets Venner Fest 

9. Næste møde  
Troels sørger for forplejning.  
På dagsordenen: PrakRsk planlægning af Generalforsamling/Årsmøde 
                               Nyt fra Silkeborg Kommune 
                               Ansøgninger Rl De Frie Midler 
                               Arbejdsgruppe Rl planlægning af møde 27.5. 
                               Henvendelse om deltagelse i Demensugen 2024 

10. Eventuelt 
Intet


